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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen 

voor tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Dat-

zelfde geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw

club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de

Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om 

uw tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.

Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

In de Tulp Hoofdklasse was het
genieten geblazen. De heren van
Rotterdam plaatsten zich na een
prachtig seizoen voor de play-offs
om de landstitel. Daarin namen
de groenwitten het op tegen re-
gerend kampioen Bloemendaal.
Op eigen veld verloor de ploeg
van coach Robin Rösch met 1-2.
Dit leek een gelopen koers, maar
niets was minder waar. Op 't
Kopje kwam Rotterdam ijzersterk
voor de dag en boog na een zin-
derend duel pas met 4-3 het
hoofd. 

DAMES ROTTERDAM
De dames van Rotterdam maak-
ten het nóg spannender. In de

play-outs tegen Promotieklasser
Huizen kwam de formatie van
Brian Vervoort meerdere keren
op achterstand, maar knokte
steeds terug. Zeker in het tweede
duel op eigen veld waar een on-
gekende remonte werd neergezet
met een megaclimax. Met als re-
sultaat definitieve handhaving in
de Hoofdklasse. 

PROMOTIES
Ook in de andere klasses viel er
heel wat te vieren. Zo werden de
heren van Barendrecht ongesla-
gen kampioen in de tweede klas-
se. Een geweldige prestatie. Ook
de dames van Berkel-Rodenrijs
liggen op koers voor de titel én
promotie naar de Eerste klasse.
En zo zijn er de komende weken

nog veel meer kanshebbers voor
prijzen en titels.  

GENIETEN
Voor de nodige clubs en teams
staat er dus nog veel op het spel.
Zowel bij de senioren als ook bij
de jeugd. En dat maakt het span-
nend en aantrekkelijk. Het wordt
dus weer genieten en zeker ook
buiten de lijnen. Niet in de laatste
plaats omdat er in deze periode

bij veel clubs allerlei activiteiten
op het programma staan met
veel gezelligheid en sfeer. 

ORANJE
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey staat er veel in de
agenda. Voor de Oranjeteams
wachten er diverse FIH Pro
Leagueduels. In juni spelen de
Nederlandse Heren 8 interlands,
waarvan 4 in Eindhoven en 4 in

het Wagener Stadion. Voor de
Oranjedames geldt hetzelfde.
Voor de fans dus veel mogelijkhe-
den om beide teams in actie te
zien.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden heerlijke
weken op en rond de velden. Een
prachtige slotfase van het hoc-
keyseizoen. Have fun en let's stick
together. 

Nog een paar weken. Dan eindigt het hockeyseizoen
2022/2023. En zo'n slotfase heeft altijd iets bijzonders.
Extra spanning, strijd, vol knallen en vooral ook genie-
ten. Eigenlijk de mooiste hockeyperiode van het jaar.
Dat hebben we de afgelopen weken als nooit tevoren
gezien. En het einde is nog niet in zicht.  

Hockeykrant Rotterdam is een uit-

gave van De Hockeykrant. De

inhoud van deze krant staat hele-

maal in het teken van de hockey-

clubs in de regio Rotterdam.

Verspreiding vindt plaats via de

clubhuizen van de verenigingen en

via www.hockeykrant.nl.

Jaargang 12

Nummer 1

Redactie

Thijs de Jong

Bas Kammenga

Peter Slump

Accountmanagers

Eelco Paauw

eelcopaauw@hockeykrant.nl

Jasper Schuiling

jasperschuiling@hockeykrant.nl

Fotografie

KNHB 

Orange Pictures 

En anderen.

Lay-out

Kijf & Witte, Leek

Druk

Mediahuis

Volg ons!

© Hockeykrant 2023

COLOFON

Voor fans van het Nederlands Elftal Dames én Heren
wordt het genieten in juni. In die maand spelen de
Oranjeteams maar liefst 16 thuiswedstrijden in de 
FIH Pro League. Met acht duels in Eindhoven en acht
in Amsterdam. 

Juni in het teken
van Oranje

PROGRAMMA EINDHOVEN
Woensdag 07 juni 16:10 Nederland - China Dames

Woensdag 07 juni 18:40 Nederland - India Heren

Donderdag 08 juni 20:40 Nederland - Australië Dames

Vrijdag 09 juni 20:40 Nederland - Australië Heren

Zaterdag 10 juni 15:10 Nederland - India Heren

Zaterdag 10 juni 17:40 Nederland - China Dames

Zondag 11 juni 17:40 Nederland - Australië Dames

Maandag 12 juni 20:40 Nederland - Australië Heren

PROGRAMMA AMSTERDAM
Vrijdag 23 juni 20:40 Nederland - Duitsland Dames

Zaterdag 24 juni 15:10 Nederland - Nieuw-Zeeland Dames

Zaterdag 24 juni 17:40 Nederland - Duitsland Heren

Zondag 25 juni 17:40 Nederland - Nieuw-Zeeland Heren

Maandag 26 juni 19:40 Nederland - Duitsland Dames

Dinsdag 27 juni 18:10 Nederland - Nieuw-Zeeland Dames

Dinsdag 27 juni 19:40 Nederland - Duitsland Heren

Woensdag 28 juni 19:40 Nederland - Nieuw-Zeeland Heren

De Oranje Dames spelen op 7, 8, 10
en 11 juni op Oranje-Rood in Eindho-
ven vier wedstrijden: twee tegen China
en twee tegen Australië. Op 23, 24, 26
en 27 juni wachten in Amsterdam, in
het Wagener Stadion, vier duels met
Duitsland en Nieuw-Zeeland.   

HEREN
De Nederlandse Heren gaan op 7, 9,
10 en 12 juni in Eindhoven de strijd
aan met India en Australië. Tegen

beide landen wordt twee keer ge-
speeld. Op 24, 25, 27 en 28 is het Am-
sterdamse Wagener Stadion de locatie
voor een dubbele ontmoeting met
Duitsland en Nieuw-Zeeland. 

TICKETS
De kaartverkoop voor deze duels is in-
middels gestart. Toegangstickets (dag-
kaarten) zijn online te bestellen via fih-
proleague.nl/tickets. Meer informatie
vind je op fihproleague.nl.

Wat een
seizoen! 



I
n 2013 werd Ingrid Vogels verliefd
op het vergroenen van daken. Ze
besloot Green2Live op te richten,

waarmee ze al talloze bedrijven en
gemeentes heeft geholpen met het
realiseren van verduurzamingsplannen.
Zelf actief op sportverenigingen, zag ze
dat ook daar veel te halen viel. "Dan
zat ik in het clubhuis en zag ik dat daar
de hele dag de deur openstond. Nie-
mand keek verder ergens naar, dat
vond ik zonde,” vertelt Ingrid hierover.
Zo is zij gestart met het vergroenen
van sportclubs: met onder andere led-
verlichting langs de velden, duurzame

verwarming en watervoorziening en
zonnepanelen heeft zij al vele topclubs
geholpen én won ze zelfs de KNHB
Best Practice Award.

Ongeveer een jaar geleden kwam Ing-
rid zo ook - via ABN AMRO ‘Club van
morgen’ - bij HC Rotterdam terecht.
Ze heeft met Green2Live het haalbaar-
heidsplan van de zonnepanelen uitge-
werkt. Zo’n totaalplaatje is vaak nét het
duwtje in de rug dat hockeyclubs nodig
hebben naar een groenere vereniging,
vertelt Ingrid: "Veel hockeyclubs hebben
wel de wens om duurzamer te wor-

den, maar weten niet hoe. Energieplan-
nen belanden vaak in de la.Wij gaan
dan door waar anderen dan stoppen.”
Zo heeft zij geholpen met de aanvraag
van subsidies, het bouwplan voor het
dak en de levering aan het energienet.

Nu het zonnepanelenplan, wat in totaal
300 panelen omvat, in volle gang is, wil
Green2Live graag nóg meer doen om
bij te dragen aan een duurzaam HC
Rotterdam. Het bedrijf doneert
daarom niet alleen 16 zonnepanelen,
maar kijkt zelfs al voorbij dit project:
"Dit jaar bestaan wij 10 jaar en om dit

te vieren geven wij de club een jaar
lang energiemonitoring cadeau. Hier-
mee geven wij inzicht en advies in het
verbruik, om te kijken hoe HC Rotter-
dam nog verder kan verduurzamen,”
aldus Ingrid. Dat vinden wij als club fan-
tastisch, maar Ingrid Vogels wordt er
zelf ook blij van: "Het is mijn passie om
sportverenigingen te begeleiden naar
een groenere toekomst. Als dat vervol-
gens echt lukt, vind ik dat zó cool!”

DUURZAME PARTNER 
HC ROTTERDAM
GREEN2LIVE DONEERT
16 PANELEN
De club kent al vele zonnetjes. Van teamadopties en zakelijke donaties tot
een succesvolle Munten voor Punten-actie: HC Rotterdam zet massaal de
schouders eronder om zonnepanelen op het dak te krijgen. Vandaag staat
één van deze toppers even extra in de schijnwerper: Ingrid Vogels. 
Zij zet zich met haar bedrijf Green2Live in voor een duurzame hockeyclub.

Meent 93a

3011 JG Rotterdam

T 010 - 82 00 942



Enkele dagen na het duel klinkt de
stem van de coach nog altijd
schor. “Tja, het was wel een week-
end dat er behoorlijk heeft inge-
hakt,” lacht Vervoort. “Ik dacht dat
wij in de eerste wedstrijd alles wel
hadden meegemaakt. Maar het
kon dus nog een stukje erger.
Dompers, vreugde, teleurstelling,
euforie; alles kwam bij elkaar. Een
grote rollercoaster, maar wél met
een mooi einde. Het doel bereikt.
We blijven in de Hoofdklasse.”

PLAY-OUTS
Het verhaal is bekend. Rotterdam
eindigde dit seizoen op de elfde
plaats in de Tulp Hoofdklasse
dames. Om handhaving zeker te
stellen, moest de ploeg in de play-
outs afrekenen met promotieklas-
ser Huizen. In de eerste wedstrijd
hing een stunt lang in de lucht.
Totdat Rotterdam de 2-1 achter-
stand gelijk trok en in de slotsecon-
den met de winst aan de haal ging.  

GEKKE WEDSTRIJDEN
“Dat was een ontzettend lastige
pot,” blikt Vervoort terug. “Maar

dat wisten we van tevoren. Want
ook al ben je de betere ploeg; het
zijn altijd gekke wedstrijden. En
dat bleek ook wel. Toch had ik na
afloop wel de hoop dat wij thuis
meer rendement konden halen.
Het thema was dan ook: 'normaal
doen'. Rust in de ploeg houden,
de focus op wat je moet doen en
van daaruit een wedstrijd spelen.” 

SPEKTAKELSTUK
Het werd iets anders. Op Rotter-
dam ontvouwde zich een geweldig
spektakstuk. In eerste instantie
pakte Huizen een voorsprong. Een
minuut later was het alweer gelijk.

Die stand bleef lang op het bord.
Tot drie minuten voor tijd toen
Huizen op 1-2 kwam. Een beslis-
singsduel leek op komst. Maar
dan ken je Rotterdam niet. 

De ploeg ging vol op jacht en An-
nebregt Rietveld schoof de 2-2
binnen. In de laatste seconden
volgde een strafcorner. Iedereen
en alles hield de adem in en het
werd doodstil. Toen was daar die
heerlijke push in de bovenhoek: 3-
2. En wat daarna kwam laat zich
raden. Dolle vreugde, tranen, in-
tense blijdschap en een dolgeluk-
kige Brian Vervoort. 

BIZAR
“Achteraf zijn dit natuurlijk de
mooiste scenario's,” zegt de
coach. “Ik heb veel ontknopingen
gezien, maar dit sloeg alles. Als je
die laatste drie minuten terugkijkt,
is het echt bizar. En eigenlijk geldt
dat voor beide wedstrijden.”

“Dit lag voor een deel aan onszelf.
Als je zo'n stuk beter bent, dan
moét je het afmaken. Dat lukte niet
en ook op de momenten dat zij ge-
vaarlijk doorkwamen, deden we het
niet goed. En dan alsnog, na die
late tegengoal, zoveel karakter
tonen én het doel bereiken; dan
mag je gewoon supertrots zijn.”

BETER IN DE CIRKELS
Deze uitleg van Vervoort is eigen-
lijk het verhaal van het hele sei-
zoen. Als promovendus liet Rot-
terdam vrijwel hele jaar goed
hockey zien, maar de beloning
bleef te vaak uit. “Dat is inderdaad
vaak het geval geweest,” beaamt
de coach. “Als je ons analyseert,
zie je een groep die prima samen-
werkt en vanuit een verzorgde op-
bouw en veel druk naar voren
speelt. Eigenlijk wat je als coach
vanuit de basis wilt zien.”

“Alleen de laatste stap is niet goed
genoeg: in de cirkels. Zowel aanval-
lend als verdedigend. Daar moet
het echt beter, slimmer en meedo-
genlozer. Want dan pak je punten.
Dat heeft ons dit seizoen wel opge-
broken. Wij hebben zes wedstrij-
den met een doelpunt verschil ver-
loren. In vijf van ervan waren wij de
betere ploeg, maar wisten dat niet
om te zetten in een positieve score.
Daar ligt er dus een belangrijk ver-
beterpunt voor volgend seizoen.”

ERVARING
Bij dat verbeterpunt speelt erva-
ring uiteraard ook een rol. “Wat
dat betreft is deze groep nog
volop aan het 'leren'. We hebben
twee speelsters die aanzienlijke
hoofdklasse-ervaring hebben,
maar de rest had het helemaal
niet.”

“Dat zijn allemaal meiden die dit
seizoen veel ervaring hebben op-
gedaan, littekens hebben opgelo-
pen en met teleurstellingen zijn
omgegaan. Dat heb je ook nodig
om beter te worden. De ervarin-
gen in de play-offs dragen daar
ook aan bij. Daar kunnen wij vol-
gend seizoen ons voordeel mee
doen.”

VOORUIT
Met het oog op komend seizoen is
de coach al druk bezig. “Voor veel
speelsters is er nu even rust, maar
voor mij is het spitsuur. Dit bete-
kent veel analyseren, gesprekken
voeren en kijken of we deze groep
sterker kunnen maken. Zowel in-
dividueel en als team. Als promo-
vendus mogen wij harstikke trots
zijn. We hebben het goed gedaan
en het doel bereikt. Maar we wil-
len ook verder, vooruit en door-
groeien.”

“Dit kan met de huidige groep
want ik zie nog voldoende rek en
potentie. Vrijwel iedereen blijft en
dat is heel positief. Daarnaast kij-
ken we ook naar versterkingen.
Maar alleen als ze echt iets toe-
voegen aan de selectie én bij het
team passen. Want hoewel indivi-
duen heel bepalend kunnen zijn,
win je vooral als team wedstrij-
den.”
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ROTTERDAM - Bloedstol-
lend, zinderend of gewel-
dig. Je kunt er allerlei
superlatieven op loslaten.
Maar zo'n climax als bij de
play-out duels van de
dames van Rotterdam
tegen Huizen zie maar zel-
den. Voor de neutrale toe-
schouwers was het
smullen. Voor de teams iets
minder. En voor Brian Ver-
voort, coach van Rotter-
dam, waren de laatste
minuten helemaal niet te
harden. 

'We mogen hartstikke trots zijn!'
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Aanvoerder Isabel van der Arend
speelt al zes jaar in dames 1 van
Berkel-Rodenrijs. En al die seizoe-
nen droomde ze van promotie.
“We zijn een paar keer ontzettend
dichtbij geweest,” zegt ze. “We
hikken er ieder jaar tegenaan,
maar telkens ging het net mis.”

SUPERZUUR
Natuurlijk werden twee jaar weg-
gegooid door het vermaledijde
coronavirus. En dan was er ook
nog dat vreselijke seizoen waarbij
Berkel-Rodenrijs promotie naar
de eerste klasse misliep op doel-
saldo. “Dat was ongelooflijk,”
baalt Isabel nog steeds. “Dat we
toen niet promoveerden was echt
superzuur.”

PROMOTIEDROOM
Ook dit seizoen sprak het team
wederom de ambitie uit om te
promoveren. Net als in de voor-
gaande seizoenen kende Berkel-
Rodenrijs een prima seizoenstart.
Bij het ingaan van de winter
stond het team tweede achter
Westland, een plek die goed zou
zijn voor promotie.

Op dat moment temperde Isabel
de verwachtingen nog. Het ging
in de voorgaande jaren in de laat-
ste fase van de competitie im-
mers wel vaker mis. “Maar toen
we er vier, vijf wedstrijden na de
winter nog steeds goed voorston-
den, durfden we er steeds meer
op te hopen dat dit het jaar zou
zijn dat het zou lukken.”

NOG EVEN DOEN
Eind mei nam Berkel-Rodenrijs de
koppositie over van Westland. Op
dat moment was het gat met
nummer drie Pollux, met nog drie
duels te gaan, opgelopen tot zes
punten. Promotie lijkt Berkel-Ro-
denrijs dus bijna niet meer te
kunnen ontgaan. Toch blijft Isabel
voorzichtig. “We staan er goed

voor, maar moeten het natuurlijk
nog wel even doen.”

STABIEL EN GEVARIEERD
Dat HBR dit seizoen zo goed pres-
teert heeft voor een belangrijk
deel te maken met de stabiliteit
en de sfeer in team. “We zitten
goed in ons vel en zijn veel con-
sistenter. Ik merk dat we meer
een team zijn dan andere jaren.
De sfeer is geweldig. Dat komt
natuurlijk ook omdat het zo goed
gaat. Iedereen is ermee bezig en
de koppies staan dezelfde kant
op. We hebben een gevarieerd
team van jonge meiden en erva-
ren speelsters en dat vult elkaar
heel goed aan. En niet onbelang-
rijk, we hebben het heel gezellig
en nemen dingen van elkaar
aan.”

KLAAR VOOR PROMOTIE
De vraag is wel of Berkel-Roden-
rijs klaar is voor de eerste klasse.
“Ja, absoluut. Er stoppen een paar
speelsters, maar er komt ook een
talentvolle groep meiden vanuit
de A's over. Daar hebben we dit
seizoen al veel gebruik van moe-
ten maken, want we hadden
maar een kleine selectie. Het zijn

goede, creatieve meiden en die
kunnen zeker mee met het ni-
veau, dat hebben ze dit seizoen al
bewezen.”

ALLEEN MAAR LEUK
Berkel-Rodenrijs speelde dit sei-
zoen al enkele oefenwedstrijden
tegen eersteklassers. “We merkten
dat het een ander niveau is. Zij

spelen beter hockey, maar wij
gaan daar in mee. De oefenwed-
strijden tegen eersteklassers zijn
altijd leuk. De ene keer winnen we,
de andere keer verliezen we. Het is
niet dat we voor hen onderdoen.
Het zijn vaak ontzettend mooie
wedstrijden. Het is alleen maar
leuk als we volgend jaar meer van
dat soort duels hebben.”

Maar eerst promoveren natuur-
lijk. “Daar zijn we nu op gefocust.
We hebben het in eigen hand. En
nu we eerste staan, willen we na-
tuurlijk ook kampioen worden.
Dat kan op 18 juni. Of we die 
dag kampioen worden of tweede;
het wordt sowieso een mooi
feestje op de club.”

BERKEL-RODENRIJS -
Promotie naar de 
eerste klasse kan 
bijna niet meer mis
voor de dames van 
Berkel-Rodenrijs. Jaren-
lang was het team er 
zo dichtbij, maar dit 
seizoen lijkt het einde-
lijk te gaan lukken. 

Het lange wachten van HBR wordt eindelijk beloond

Goede
sfeer als
basis voor
prestaties
Isabel van der Arend is sinds dit
seizoen aanvoerder van HBR
dames 1. Vorig seizoen was ze
co-captain van het team. “Er is
toen gestemd en de speelster
met de meeste stemmen werd
aanvoerder. En de nummer twee
was ik. Daarom werd ik tweede
aanvoerder.”

“Voorafgaand aan dit seizoen
zijn er tijdens het teamuitje ge-
sprekken geweest met onze
coach. Je kon aangeven of je
aanvoerder wilde worden. Dat
wilde ik wel. Natuurlijk moest
het team het er ook mee eens
zijn, maar ik ben nog steeds aan-
voerder, dus ik denk dat ze het
wel oké vinden.” lacht de cap-
tain. 

VERBINDER
Isabel is 23 en zit met haar leef-
tijd tussen de jonge talenten en
de ervaren krachten in. “Ik ben

een beetje de verbinder tussen
die twee leeftijdsgroepen. Ik
moet ervoor zorgen dat ieder-
een goed met elkaar omgaat.
Alle meiden moeten bij mij te-
rechtkunnen en zich fijn voelen
in het team. Dat vind ik belang-
rijk.”

GOEDE SFEER 
Isabel is dus geen captain die
teamgenoten op hun plek zet als
het even niet draait. “Natuurlijk

moeten we kritisch zijn. Dat zijn
we ook. Als we winnen, maar
niet goed spelen, zeggen we dat
tegen elkaar. Maar ik ben niet ie-
mand die telkens de confronta-
tie opzoekt. De sfeer moet goed
zijn, omdat je in mijn optiek dan
het beste presteert. We moeten
niet op alles gaan zeuren. Din-
gen kunnen altijd beter, dat is nu
eenmaal zo. Ik vind positiviteit
veel belangrijker.” 

foto’s: HBR
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In een vogelvlucht neemt voorzit-
ter Marcel Dela Haije allereerst
zijn eigen 'loopbaan' binnen de
vereniging door. “Mijn oudste
zoon was het achtste lid van HC
Feijenoord. Vervolgens ben ik zijn
team gaan coachen en kwam
mijn andere zoon ook op de club.
Daarna ben ik gevraagd om in
het bestuur te komen en sinds
een jaar of zeven ben ik nu de
voorzitter van HC Feijenoord.”

OORSPRONG
De oorsprong van de club is be-
hoorlijk bijzonder. “Paul Veldhuij-
zen werkte in het onderwijs en
heeft in 2010 zijn baan opgezegd
om de kinderen 'op Zuid' te leren
hockeyen,” licht Dela Haije toe.
“Met een kliko vol hockeysticks
ging hij naar het Cruyff Court op
het Afrikaanderplein en naar de
Persoonshaven en Katendrecht
om te sporten met de jongens en
meisjes.”

LOCATIES
In de begintijd van de vereniging
werd er gebruik gemaakt van een
half hockeyveld bij speeltuin Hil-
lesluis. “Een paar jaar later kwam
er een zandveld op de Laan op
Zuid. Dat was een tijdelijke locatie
en tenslotte zijn we naar Sport-

park Olympia vertrokken, het
voormalige Varkenoord. Daar
delen we het complex met twee
voetbalverenigingen en een Ame-
rican Football-club. We hebben er
beschikking over een zandveld en
een waterveld.”

LEDENAANTAL
In 2010 begon de club met jong-
ste jeugd en zo'n tachtig leden.
“Inmiddels zijn we gegroeid naar
500 leden. We hebben tegen-
woordig negen senioren- en trim-
teams en daarnaast jeugd in alle
leeftijden. De club is tien jaar flink
gegroeid en is qua ledental ook in
de coronatijd stabiel gebleven.” 
Het huidige onderkomen ligt ech-
ter wel op een behoorlijke af-
stand van de plek waar het pro-
ject ooit begon. “Daar hebben we
zeker aandacht voor. We zijn dus
ook nog steeds vaak in de wijken
actief.”

LUSTRUM
Het tienjarig jubileum wilde HCF
groots vieren, maar corona gooi-
de roet in het eten. “We noemen
het nu nog wel steeds een lus-
trum, omdat het een uitgesteld
feestje is. Op vrijdag 2 juni heb-
ben we onze externe partners en
oud-leden uitgenodigd. En op za-
terdag 3 juni vieren we het met
alle leden, vrijwilligers en mensen
die nu actief zijn op de club. Het
zal heel druk worden.”

HOCKEYHAP
Op vrijdagavond heeft de orga-
nisatie de zogenaamde hockey-
hap als uitgangspunt genomen
voor de receptie. “Dat concept
kent een mooie geschiedenis.
De hockeyhap is ontstaan op

verzoek van ouders, die graag 
op vrijdag op de club wilden
koken. Er zaten meteen vanaf 
het begin zo'n 150 tot 200 leden

in het clubhuis. Dat samen eten is
heel positief gebleken voor de 
samenhang binnen HCF.”

GROEIEN
Het ledenaantal ligt momenteel
dus rond de vijfhonderd. “Waar
bij veel sportclubs de aantallen
zijn gedaald, zijn wij juist redelijk
stabiel gebleven. We proberen
nieuwe leden nog steeds vooral
in de wijken te werven, waar 

we begonnen zijn: Hillesluis en 
de Afrikaanderwijk. We willen een
hockeyclub zijn voor iedereen in
Rotterdam-Zuid en zien de sport
als middel om samen te komen.”

Als klap op de vuurpijl komt de
voorzitter nog met een mooi be-
richt: “We gaan vanaf september
in een volledig nieuw tenue spe-
len. Daarvoor hebben we een deal
gesloten met De Hockeywinkel.”Vrijwilligers

Een grote puzzel voor verenigin-
gen is vaak voldoende vrijwilli-
gers te werven om de club in 
de benen te houden. Dit geld
in iets mindere mate voor 
Feijenoord. 

“In de coronatijd hebben de vrij-
willigers het behoorlijk voor de
kiezen gekregen,” zegt Marcel
Dela Haije. “Om de hockeysport
laagdrempelig te houden, heb-
ben we als club gekozen voor
een laag contributiebedrag.
Maar dat kan alleen als ieder-
een zijn steentje bijdraagt. Vorig
jaar hebben we van een groep
studenten sport en manage-
ment praktische tips gekregen

om vrijwilligers enthousiast te
maken.”

“Alle leden moeten duidelijk
weten wat er van hen verwacht
wordt. Bij de introductie van het
nieuwe speeljaar stellen we ook

de vraag wat nieuwe leden en
de ouders van jeugdleden kun-
nen bijdragen. We kijken waar
kwaliteiten en enthousiasme
ligt en houden zeker rekening
met draagkracht.”

ROTTERDAM - Hockey Club
Feijenoord is opgericht op
10-10-10, oftewel 10 okto-
ber 2010 en bestaat dus
inmiddels ruim 12,5 jaar.
De club is actief op Sport-
park Olympia en heeft nu
zo'n 500 leden. HCF wil een
laagdrempelige club zijn en
blijven en doet er veel aan
om de binding te houden
met de wijken in Rotter-
dam-Zuid. De vereniging
ziet hockey als sociaal bind-
middel.

Hockey als sociaal bindmiddel in Rotterdam-Zuid
foto’s: Feijenoord
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Het verhaal is bekend. In 2017
kwam aan het licht dat de toen-
malig voorzitter van HVS een
greep in de kas had gedaan. Ruim
200.000 euro was verdwenen. Alle
plannen die de club had, konden
voorlopig de prullenbak in. 

ZWART PERIODE
“Het was een zwarte periode,” zegt
huidig Spijkenisse-voorzitter Pascal
Dijkens. “We hebben hard gewerkt
om de basis weer op orde te krij-
gen. In samenwerking met de
bank en de hockeybond is het ons
gelukt om binnen enkele jaren
weer financieel gezond te worden.
We durven weer te investeren en
hebben een mooi ledenaantal.”

Spijkenisse is in zeer korte tijd uit
het dal geklommen. “En ik kan
niet genoeg benadrukken hoe-
zeer we dat te danken hebben
aan tal van vrijwilligers en het cri-
sisteam dat is opgericht. Zij heb-

ben er mede voor gezorgd dat
het weer goed gaat met de club,”
benadrukt Dijkens.

MOOIE PLANNEN
Dat de club inmiddels weer de fi-
nanciële middelen heeft, is duide-
lijk merkbaar. Eind december
werd er een grote overkapping
gebouwd. “De uitstraling van het
clubhuis is daardoor een stuk
mooier,” zegt Dijkens. “Er gebeurt
weer wat en het is zichtbaar. Dat
is ontzettend positief.”

Spijkenisse is ondertussen ook
druk bezig met verduurzaming.
“We hebben een paar slagen ge-
mist in het recente verleden.
Enigszins bewust, want we had-
den simpelweg het geld niet om
te investeren. Wij hebben nu in-
tensief contact met de gemeente
en een duurzaamheidscommissie
opgericht. We zijn onder meer
bezig met zonnepanelen en het
plaatsen van LED-verlichting
rondom de velden.”

SPIJKENISSE IN BLOEI
Het is meer dan duidelijk: HV Spij-
kenisse bloeit. “Wij focussen ons
op de vier pijlers die we voor de
komende drie jaar hebben staan.
We willen de basis op orde, finan-
cieel gezond zijn, hockeyplezier
bieden aan alle leden en elk team
op niveau laten spelen,” somt Dij-
kens op. 

JUBILEUMFEEST
Tussen alle mooie plannen door,
viert de club dit jaar ook nog het

45-jarig bestaan. In het weekend
van 23, 24 en 25 juni is het daar-
door volop feest op Spijkenisse.
Tal van activiteiten staan in het
jubileumweekend op de rol. Van
een obstaclerun, huldiging van de
kampioenen tot een groot feest
met als thema 'waterwereld'. 

“Het wordt een geweldig week-
end,” belooft Dijkens. “Het is heel
leuk dat we weer met dit soort
zaken bezig kunnen zijn. Het gaat
weer goed met de club. Gelukkig!”

SPIJKENISSE - HV Spijke-
nisse viert dit jaar het 45-
jarig bestaan van de club.
Na een financieel moeilijke
tijd zit de hockeyvereniging
in de lift. Op Sportpark
Groenewoud wordt dan
ook met vertrouwen naar
de toekomst gekeken. 

Jubilerend Spijkenisse na zwarte periode in bloei

HOCKEYKRANT ROTTERDAMPOLLUX

Het voormalig bestuur was jaren geleden al
bezig de twee verouderde zandvelden op de
accommodatie te laten vervangen. Vanwege
de coronapandemie liep dat plan vertraging
op. “De velden werden die periode minder
gebruikt, dus was de urgentie ook niet zo
groot,” legt voorzitter Ronald Jacobs uit. 

Toen het vermaledijde virus steeds minder
grip op de samenleving kreeg en hockeyers
hun geliefde sport weer konden uitoefe-
nen, drong de wens voor nieuwe velden
ook weer op. Met verschillende instanties,
waaronder de gemeente, werden gesprek-
ken gevoerd om de mogelijkheden daartoe
te verkennen. 

EXTRA WATERVELD
Pollux heeft de beschikking over een wa-
terveld en twee zandvelden. De club wilde
graag één van de zandvelden vervangen
voor een waterveld. “Als we onze concur-
rentiepositie willen bewaken, hebben we
simpelweg een tweede waterveld nodig”,
vertelt Jacobs. “We willen onze leden datge-
ne bieden waar behoefte aan is. Of je nou

goed of slecht bent, op een waterveld is
het plezieriger en leuker hockeyen.”

“Voor de eerstelijnsteams is het bijna een
must,” gaat Jacobs verder. “Heren 1 en
dames 1 kunnen voor hun wedstrijden
vaak wel op het waterveld terecht, maar op
trainingsavonden levert het al meer proble-
men op.”

AANTREKKELIJK WORDEN
Pollux wil met de aanschaf van een tweede
waterveld aantrekkelijk worden voor nieu-
we leden, maar ook tegemoet komen aan
de wensen van de huidige leden. Na vele
overleggen kreeg de club de plannen voor
een tweede waterveld er doorheen. “En
daar zijn we ontzettend blij mee,” bena-
drukt Jacobs. 

Na het huidige seizoen wordt begonnen
met de aanleg van de velden. “We hopen
er vanaf de start van het komende seizoen
op te kunnen hockeyen. Dat moet goedko-
men. De werkzaamheden nemen zo'n zes
weken in beslag. Al weet je het nooit zeker.

Om de velden te lijmen, moet het droog
zijn. Als het alleen maar stormt en hoost,
zal het vertraging oplopen, maar daar gaan
we natuurlijk niet vanuit.”

GROOTSE PLANNEN
Met de aanleg van nieuwe velden eindigt
het niet. Ook krijgt de club nieuwe LED-ver-
lichting rondom de velden. “Dat past bin-
nen de richtlijnen van de gemeente. Zij on-
dersteunen clubs die duurzaam willen

renoveren. Daar past LED-verlichting bij.”
Jacobs hoopt naast de velden en de verlich-
ting ook het clubhuis aan te kunnen pak-
ken. “Het is gedateerd. We willen het club-
huis uitbreiden en vernieuwen. De
kleedruimte en de wc's moeten als eerste
aan de beurt komen. Dat moet een vol-
gend project worden. Ook dat gaat weer in
samenspraak met de gemeente gebeuren.
We zijn er ontzettend blij mee dat dit alle-
maal op de rol staat.”

VLAARDINGEN - Voor Pollux was het een langgekoesterde droom om
een extra waterveld te krijgen. Deze zomer gaat het dan eindelijk
gebeuren. Het is niet de enige verandering die op de rol staat. 

Pollux in een 
nieuw jasje
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Floris Hartelust was bij Leonidas
actief als coach bij Jongens B en
Dames 2 toen de mogelijkheid
voorbij kwam om coach te wor-
den bij Hoeksche Waard. “Ik heb
in 2021 gesprekken gehad met de
toenmalige aanvoerder, een spe-
ler en een bestuurslid,” blikt hij
terug. “Dat beviel meteen heel
goed en ook na een proeftraining
zag ik het zitten.”

PROMOTIE
In het seizoen 2021/2022 was er
een groep van zo'n negentien
spelers met twee vaste invallers
vanuit Heren 2. “Bij de start had
ik al wel door dat wij mee konden
om de bovenste plekken. Na de
winterstop kwam ook het geloof

dat promotie haalbaar was. Uit-
eindelijk hebben we in het hele
seizoen maar één keer verloren
en zijn overtuigend gepromo-
veerd.” 

UITZICHT
Bij de aanvang van het huidige
seizoen had Hartelust gehoopt op
een iets bredere selectie. “Een
aantal spelers is in de zomer ver-
trokken en het is niet eenvoudig
om meteen goede vervangers te
vinden. Toch heeft de groep vol-
doende kwaliteit voor handha-
ving. De huidige achtste plaats,
met uitzicht op plek zeven, is een
reële afspiegeling. Als we hoger
willen eindigen, zal de groep uit-
gebreid moeten worden.”

PARTIJ
Hoewel HCHW nu prima mee-
draait, was dat bij de start van
het seizoen beduidend anders.
Mede door de smalle selectie
ging de ploeg in de eerste zes
duels een aantal keren fors on-
deruit. “We hebben in de tweede
seizoenshelft veel geïnvesteerd 
in fitheid om blessures te voor-
komen en langer mee te kunnen.
Dat heeft goed uitgepakt. 
De enige ploeg die er echt boven-
uit steekt, is Barendrecht. 

Aan alle andere teams kunnen
we goed partij bieden en voor
een promovendus is dat heel
gaaf.”

DOORKIJKJE
Dit biedt ook een goede basis
voor komend seizoen waarin de
lat weer wat hoger wordt gelegd.
“Ik heb het enorm naar mijn zin
en wij willen heel graag verder
groeien. Eerst richting de plekken
vier of vijf, maar de ambitie van
het team en mezelf liggen hoger

dan in de middenmoot van de
tweede klasse te blijven spelen.”

“Mijn insteek is aanvallend te spe-
len, in de wetenschap dat dat niet
altijd mogelijk is. Wij trainen twee
keer anderhalf uur in de week,
waarbij de focus ligt op het hoc-
key zelf. Dit gaan we in de ko-
mende weken laten zien. In de
laatste drie wedstrijden staat er
voor de tegenstanders nog veel
op het spel. Dat zijn altijd leuke
wedstrijden om te spelen.”

MIJNSHEERENLAND - In zijn eerste jaar als coach van
Hoeksche Waard Heren 1 promoveerde Floris Hartelust
meteen naar de tweede klasse. En ook dit seizoen
draait het prima bij HCHW. Ondanks een smalle selectie
draait de promovendus steady mee in de middenmoot.  

Stabiel en
ambitieus in de
tweede klasse

HOCKEYKRANT ROTTERDAMHC SCHIEDAM

Peet Maat begon ooit als vrijwilliger bij Spi-
rit, een voorloper van fusieclub HC Schie-
dam. “Mijn dochters zaten op hockey en ik
was lid van de commissie jeugdhockey,”
diept hij op uit zijn geheugen. “Daarna
maakte ik de overstap naar de commissie
seniorenhockey. De toenmalige nieuwe
coach Niels Heck gaf aan dat hij wel een
manager wilde hebben bij Dames 1. Dat
was bij Spirit een nieuwe functie.”

NOVITEIT
Destijds, rond 2005, had zelfs geen enkel
team binnen Spirit een manager. “Het was
een toevoeging aan de staf. Ik ben er zelf in
gestapt en nu zijn we 'zomaar' 18 jaar ver-
der. Er is een bepaalde routine ontstaan,
maar ik ben nog altijd aanwezig bij alle trai-
ningen en wedstrijden. Ik heb een groot
netwerk opgebouwd en dat komt goed van
pas bij het organiseren van oefenwedstrij-
den. Daarnaast regel ik alles wat niet hoc-
key-gerelateerd is.”

ENERGIE
Maat heeft een fulltime baan en krijgt naar
eigen zeggen 'energie' van zijn rol als ma-
nager. “Het is mooi om ergens samen aan
te werken. De werkzaamheden zijn groten-
deels in de avonden en in het weekend.” In
2016 is Spirit met Asvion gefuseerd tot HC
Schiedam. “Twee jaar later promoveerden
we naar de Overgangsklasse. Dat was een
sportief hoogtepunt, net als het bereiken
van de halve finale van de Silver Cup toen
we nog in de Eerste Klasse speelden.”

GEZIN
Het gezin Maat werd in de afgelopen jaren
ook nog eens driemaal tijdelijk uitgebreid.
“Er hebben twee Amerikaanse speelsters
en een meisje uit Uruguay een jaar bij ons
in het gezin gewoond. In die landen was er
geen clubhockey en dus kozen deze speel-
sters er na hun studieperiode voor om er
een seizoen in Nederland aan vast te plak-
ken. Erg mooi om mee te maken.”

VERANDERING
Maat constateert binnen de sport een ver-
andering sinds de coronaperiode. “Jonge
mensen hebben ontdekt dat er nog meer
is naast het hockey. Veel speelsters en ook
spelers vinden twee keer in de week trai-
nen nu maximaal. Diverse teams gaan

terug van drie naar twee trainingsdagen in
de week. Hoe lang ik nog manager blijf? Ik
bekijk het van jaar tot jaar. Zo lang ik het
zelf leuk vind en de speelsters en begelei-
ding me niet 'zat' zijn, ga ik er graag mee
door.”

SCHIEDAM - Peet Maat is al 18 seizoenen manager van Schiedam
Dames 1 en voorloper Spirit. Zijn betrokkenheid bij het team loopt zo
richting twee decennia. Hij maakte al zeven coaches mee en doet het
nog altijd met veel plezier. Bovendien wordt de manager binnen de
selectie en begeleiding enorm gewaardeerd.  

Peet Maat blijft
lekker doorgaan
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Barendrecht had al jaren de ambi-
tie te promoveren naar de eerste
klasse. In het afgebroken corona-
seizoen waren de heren er al
dichtbij. Toen het virus de grip op
de samenleving verloor en er
weer gehockeyd kon worden,
volgde een teleurstellend jaar. Dit
seizoen viel alles op z'n plek en
Barendrecht was vroeg zeker van
de titel en promotie naar de eer-
ste klasse. 

TEAMWEEKEND
Het succesverhaal begon al voor-
dat de eerste wedstrijd was ge-
speeld. De nieuwe coach Victor
Kwinkelenberg besloot in samen-
spraak met zijn staf een team-
weekend te organiseren. Op de
hei, ergens in Flevoland, werd de
basis gelegd voor het uitmunten-
de seizoen. 

“Wij sliepen in tenten in de natuur
en kregen zelfs nog een vos op
bezoek,” vertelt aanvoerder Ro-
bert Brennink over de bijzondere
trip. “We kregen allerlei verschil-
lende fysieke opdrachten. Zoals
sjouwen met zandzakken en me-
despelers op een brancard dragen
tijdens lange wandeltochten. Het
had allemaal als doel het groeps-
gevoel te versterken.”

AFSPRAKEN
In Flevoland werden ook heldere
afspraken gemaakt voor het 

seizoen. “Niet klagen hard werken
en negatieve uitlatingen richting
medespelers en scheidsrechters
waren uit den boze. Het was voor
iedereen duidelijk. De binding bin-
nen het team was vanaf het eer-
ste moment goed. Daardoor heb-
ben we dit seizoen als geheel
goed gepresteerd.”

ONVERGETELIJK SEIZOEN
Wat volgde was een onvergetelijk
seizoen. HCB bleek onklopbaar.
Na slechts drie remises en verder
enkel zeges, vierde Heren 1 ver
voor het einde van de competitie
al het kampioenschap. 

“We kunnen het als team goed
met elkaar vinden. Zowel binnen
als buiten het veld. We zijn als
groep al een poos bij elkaar. 
Bovendien weten wij hoe we 
moeten spelen en wat de spel-
patronen zijn. Daarnaast hebben
we de kwaliteit om een wedstrijd
over de streep te trekken,” 
legt Robert de kracht van het
team uit. 

DUBBELTJE
Vorig seizoen liep het een stuk
minder. “Het is lastig uit te leggen
hoe dat kwam. Het dubbeltje viel
vaak de verkeerde kant op. Als het
niet loopt zoals je wilt, gaat dat in
je hoofd zitten en wordt het nog
lastiger om goede resultaten te
behalen. De energie vloeit tijdens
zo'n seizoen een beetje weg.”

Dit seizoen zit het Barendrecht
wel mee. “Anders dan een jaar ge-
leden winnen we nu wel vaak met
een doelpunt verschil. Dat geeft
vertrouwen. Daardoor blijf je
scherp en wordt het makkelijker
om een goed resultaat te beha-
len.”

DOMINANTIE
Barendrecht was dit seizoen
zowel op de ranglijst als op het
veld dominant. “We zijn aanval-
lend ingesteld en maken het spel.
We zijn veel aan de bal en zetten
de tegenstanders goed onder
druk. In iedere linie staan jongens
met hockeykwaliteiten,” somt Ro-

bert op. “We hebben bovendien
een zeer goede strafcorner. Dat is
echt een belangrijk wapen geble-
ken. Als het wat minder liep, had-
den we Guus en Tom die ons met
hun corner erdoorheen sleepten.
Zij hebben daar ook hard voor ge-
traind.”

VOLGEND SEIZOEN
Het seizoen is nog niet ten einde,
maar Robert kijkt al reikhalzend
uit naar de eerste klasse. “We zijn
al bezig me eventuele versterkin-
gen. Er is namelijk altijd een kans
dat enkele spelers stoppen. Wij
zijn klaar voor de eerste klasse en
hebben dit seizoen al enkele
keren geoefend tegen clubs die
een niveau hoger spelen. We kun-
nen ons meten met die teams.”

“Dat is iets wat we nu al weten.
We hebben er ontzettend veel zin
in en zijn ambitieus. We trainen
drie keer per week om hockey-
technisch nog beter te worden.
Het hele team kijkt uit naar ko-
mend seizoen. Qua manier van
spelen en fitheid zijn we absoluut
klaar voor de stap omhoog.”

NIEUWE DOELSTELLING
Voordat Barendrecht in de eerste
klasse is te bewonderen, moeten
de heren nog de laatste wedstrij-
den in de tweede klasse spelen.
“Het kampioenschap is binnen,

dus het grote doel is bereikt. Ons
nieuwe doel is om ongeslagen te
blijven. Er komen nog een paar
mooie potjes aan.”

BARENDRECHT - De heren
van Barendrecht zijn op
imponerende wijze kam-
pioen geworden in de
tweede klasse. Het team
verloor dit seizoen zelfs geen
enkele wedstrijd en veegde
met dominant hockey de
nodige tegenstanders van
het veld. “Onze kracht? We
kunnen het goed vinden bin-
nen en buiten het veld.”

Groot feest
Het harde werk dat de heren
van HCB dit seizoen in het
hockey stopten, werd dus uit-
betaald met een kampioen-
schap. “Dat werd groots ge-
vierd,” zegt Robert. “De club
verdient de complimenten.
Ze hadden het mooi opge-
tuigd. Er waren fakkels en
vuurwerk, er was veel publiek
en het weer zat ook nog eens
mee. Op de club was een dj,
goed eten en veel drinken.
Tot zeven uur hebben we
daar flink feest gevierd.”

Na de festiviteiten op de club
werd de selectie met een
oude cabriobus naar de
Witte de Withstraat in Rotter-
dam vervoerd, waar een van
de hockeyvaders een café
heeft. “We gingen met een
man of 40 op pad. De mees-
ten hebben er tot twaalf uur
gefeest, maar er was ook nog
een groepje dat daarna ver-
derging in de skihut. Nou,
dan weet je genoeg!”

Onverslaanbaar HCB soeverein naar de titel 
foto’s: HCB
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I
n 2013 werd Ingrid Vogels verliefd
op het vergroenen van daken. Ze
besloot Green2Live op te richten,

waarmee ze al talloze bedrijven en
gemeentes heeft geholpen met het
realiseren van verduurzamingsplannen.
Zelf actief op sportverenigingen, zag ze
dat ook daar veel te halen viel. "Dan
zat ik in het clubhuis en zag ik dat daar
de hele dag de deur openstond. Nie-
mand keek verder ergens naar, dat
vond ik zonde,” vertelt Ingrid hierover.
Zo is zij gestart met het vergroenen
van sportclubs: met onder andere led-
verlichting langs de velden, duurzame

verwarming en watervoorziening en
zonnepanelen heeft zij al vele topclubs
geholpen én won ze zelfs de KNHB
Best Practice Award.

Ongeveer een jaar geleden kwam Ing-
rid zo ook - via ABN AMRO ‘Club van
morgen’ - bij HC Rotterdam terecht.
Ze heeft met Green2Live het haalbaar-
heidsplan van de zonnepanelen uitge-
werkt. Zo’n totaalplaatje is vaak nét het
duwtje in de rug dat hockeyclubs nodig
hebben naar een groenere vereniging,
vertelt Ingrid: "Veel hockeyclubs hebben
wel de wens om duurzamer te wor-

den, maar weten niet hoe. Energieplan-
nen belanden vaak in de la.Wij gaan
dan door waar anderen dan stoppen.”
Zo heeft zij geholpen met de aanvraag
van subsidies, het bouwplan voor het
dak en de levering aan het energienet.

Nu het zonnepanelenplan, wat in totaal
300 panelen omvat, in volle gang is, wil
Green2Live graag nóg meer doen om
bij te dragen aan een duurzaam HC
Rotterdam. Het bedrijf doneert
daarom niet alleen 16 zonnepanelen,
maar kijkt zelfs al voorbij dit project:
"Dit jaar bestaan wij 10 jaar en om dit

te vieren geven wij de club een jaar
lang energiemonitoring cadeau. Hier-
mee geven wij inzicht en advies in het
verbruik, om te kijken hoe HC Rotter-
dam nog verder kan verduurzamen,”
aldus Ingrid. Dat vinden wij als club fan-
tastisch, maar Ingrid Vogels wordt er
zelf ook blij van: "Het is mijn passie om
sportverenigingen te begeleiden naar
een groenere toekomst. Als dat vervol-
gens echt lukt, vind ik dat zó cool!”

DUURZAME PARTNER 
HC ROTTERDAM
GREEN2LIVE DONEERT
16 PANELEN
De club kent al vele zonnetjes. Van teamadopties en zakelijke donaties tot
een succesvolle Munten voor Punten-actie: HC Rotterdam zet massaal de
schouders eronder om zonnepanelen op het dak te krijgen. Vandaag staat
één van deze toppers even extra in de schijnwerper: Ingrid Vogels. 
Zij zet zich met haar bedrijf Green2Live in voor een duurzame hockeyclub.
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Vorig seizoen was dat heel anders.
Na een moeilijk jaar wist Victoria
maar nét de play-outs te ontlo-
pen. In dat opzicht hebben de
Rotterdammers duidelijk een
stap gemaakt en zijn vooral ook
stabieler geworden. 

BOUWEN
Dit weet ook coach Tijs Roozen-
daal, sinds vijf seizoenen actief bij
Victoria. Na anderhalf jaar als as-
sistent nam hij aan het begin van
2020 het stokje over. “In die pe-
riode waren wij echt nog aan het
bouwen en moesten we verder
met veel jonge spelers.”

Daarna legde de coronapande-
mie alles stil. “Dat was sportief
een hele moeilijke fase. Door de
onderbreking konden we even
ademhalen. In die jaren zijn er
ook weinig spelers gestopt en
misschien heeft dat wel in ons
voordeel gewerkt. De groep jonge
spelers die in 2020 is inge-
stroomd, vormt nu de kern van
ons team.” 

START
De afgelopen jaren bouwde Ro-
zendaal gestaag verder. Met suc-
ces. Dit seizoen schoot Victoria uit
de startblokken. “We begonnen
met het idee dat we beter waren

dan afgelopen jaar. Maar toen wij
na vier duels bovenaan stonden,
was iedereen wel even verrast. In
de winterstop stonden we nog al-
tijd in de top-3 en dan spelen toch
ook de play-offs door het hoofd.”

GELUK
Waar in de eerste competitiehelft
veel méé had gezeten, was na de
winterstop het geluk niet aan de
kant van Victoria. Desondanks
handhaafde de ploeg zich in de
middenmoot en beëindigde het
seizoen op de zesde plaats. “Het
is ook de plek waar we thuis

horen. Ik had nog op de vijfde
plaats gehoopt, maar een paar
teams zijn net even verder en vol-
wassener. Maar we horen zeker
niet meer bij de onderkant.”

GROEP
Voor volgend seizoen blijft de kern
van de selectie bij elkaar. Inclusief
Chileens international Felipe Renz
Boher. “Daarnaast zoeken we naar
spelers die ons beter maken én bij
de groep passen. Er zijn veel aan-
meldingen van jongens die gaan
studeren in Delft of Rotterdam.
Ook uit het netwerk komt aanwas.

Het is een fase van veel koffie
drinken, bellen en kijken wat de
spelers voor plannen hebben.” 

STAF
De begeleidingsstaf blijft volledig
intact. “Daarmee gaan wij graag
verder om volgend seizoen nog
weer beter te worden en het nét
weer iets serieuzer aan te pak-
ken. We willen zo lang mogelijk
meedoen voor de play-offs. Want
in de laatste vier duels van het
huidige seizoen ging de schwung
er een beetje uit omdat we ner-
gens meer voor speelden.”

ROTTERDAM - De heren van Victoria schoten dit 
seizoen in de Promotieklasse uit de startblokken. 
De ploeg van coach Tijs Roozendaal mengde zich 
zelfs nadrukkelijk in de strijd om de bovenste plaatsen.
Na de winterstop werd het weliswaar minder, maar 
de uiteindelijke zesde plaats tekent de ontwikkeling
van het team. 

'Wij horen 
niet meer bij 
de onderkant'

HOCKEYKRANT ROTTERDAMMHC KRIMPEN

Jeroen Vermeulen is speler en be-
stuurslid technische zaken bij
MHC Krimpen. Daarnaast is hij
ook een van de trainers van
Heren 1. “Een aantal jaren gele-
den hebben wij binnen het team
besloten geen coach meer aan te
stellen, maar zelf met een aantal
jongens de trainingen te verzor-
gen. Ik ben een van de trainers.
Momenteel ben ik ook nog tech-
nisch bestuurslid, maar binnen-
kort gaat een nieuw bestuur het
overnemen en dan ben ik TC af.” 

PLEZIER
De heren van Krimpen speelden
enige jaren geleden nog in de

derde klasse, maar na de degra-
datie is de vierde klasse een ver-
trouwde habitat. “We spelen voor
ons plezier. We hebben een se-
lectie van zeventien spelers, maar
door omstandigheden zijn nog
maar elf of twaalf beschikbaar,”
legt Jos uit. “Toch staat onze
ploeg er aardig voor. Het is voor
ons de ideale competitie waarin
we lekker kunnen spelen, maar
niet meteen afgeschreven zijn als
er een paar jongens ontbreken.”

FEESTJE
Nu Krimpen drie duels voor het
einde van de competitie op plek
twee staat, komt toch het 'fanatie-

ke' naar boven in de ploeg. “Nu
willen we ook als eerste eindigen,”
meldt Vermeulen. “Het is een tijd-
je geleden dat we kampioen wer-
den en dat feestje was toen wel
mooi. Maar we zijn ook realistisch
genoeg dat een promotie ons
geen goed doet. We zullen dan
ook afzien van een eventuele
gang naar de derde klasse.”

KEEPER
Koploper Teteringen heeft een
jongere ploeg en wil wel graag

naar de derde klasse. “Op onder-
ling resultaat hebben zij het ook
beter gedaan. Als nummer twee
zouden we in aanmerking komen
voor play-offs, maar wij hebben
geen ambitie om deel te nemen.
We zijn al jaren samen en hou-
den ons team ook richting ko-
mend seizoen bij elkaar. We zoe-
ken alleen nog een keeper!”

JONG
De ambitie van Krimpen is een
'Jong Heren 1 in de benen te 

krijgen. “We willen graag binnen
een jaar of twee een selectie 
vormen die op termijn de plek
van Heren 1 kan overnemen. 
We gaan gezamenlijk trainen 
en zullen al spelers uit die groep
laten invallen. Het spelen in de
vierde klasse is qua niveau toch
anders dan in de junioren. We
willen bij Krimpen wel graag in 
de bondsklasse actief blijven.
Voor onze club is dit de perfecte
combinatie tussen prestatie en
plezier.”

KRIMPEN AAN DEN IJSSEL - De heren van Krimpen
draaien dit seizoen mee in de top van de vierde klasse D.
Hoewel de huidige tweede plek recht geeft op play-offs
voor promotie heeft de club geen ambitie om een stap
omhoog te maken. MHCK ziet de vierde klasse als het
ideale niveau. Maar een kampioenschap blijft altijd leuk. 

Heren Krimpen
blijven graag in
vierde klasse

foto: Victoria
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Dordrecht mikte dit seizoen op
een klassering in de top vijf, mis-
schien nog wel hoger. Al snel
werd duidelijk dat het team die
ambities niet waar kon maken. In
de Silver Cup ging het heel an-
ders. Daarin stapelde DMHC de
ene verrassing op de andere. “De
beker gaf ons nieuwe energie. We
hebben een paar waanzinnige
wedstrijden mogen spelen. Het
was onvergetelijk,” zegt aanvoer-
der Rolf Nusteling. 

STUNT
Het bekeravontuur begon voor
DMHC in november met een uit-
wedstrijd tegen derdeklasser 

Pelikaan. Het werd een simpele
zege: 0-5. In de ronde erna
wachtte een loodzware tegen-
stander: Roomburg. Op dat mo-
ment de ongeslagen koploper 
in de eerste klasse. DMHC schoot
uit de startblokken en kwam 
al snel verrassend op 2-0. Na 
de rust volgde zelfs de 3-0. 
Roomburg scoorde daarna nog,
maar de zege kwam niet meer
in gevaar. 

Na deze daverende stunt moest
DMHC het opnemen tegen com-
petitiegenoot De Warande. Ook
dat duel werd gewonnen (2-1).
Daarmee was een plek bij de laat-
ste 16 een feit. 

VOL STADION
In de achtste finales wachtte op-
nieuw een eersteklasser. Ditmaal
kwam Geel-Zwart op bezoek. Het
werd een wedstrijd om niet snel

te vergeten. “Het leek wel alsof
we in een stadion speelden. Er
kwam ontzettend veel publiek op
de wedstrijd af, er was vuurwerk
en de sfeer was geweldig. Het
was supervet wat we meemaak-
ten,” vertelt Rolf. 

BLOEDSTOLLEND
DMHC speelde een uitstekende
wedstrijd en kwam in het laatste
kwart op voorsprong via Raoul

Veugelers, die uit de rebound
scoorde. Een orkaan van geluid
volgde op de treffer. Toen Geel-
Zwart in de slotfase de gelijkma-
ker scoorde werd het stil. 

Wat volgde waren bloedstollende
shoot-outs, die een eeuwigheid
leken te duren. Beide teams had-
den moeite om het doel te vin-
den. Na 13 pogingen kwam
DMHC op 3-2, waarna doelman
Dirk Vis de daaropvolgende inzet
van de gasten stopte. Sportpark
Schenkeldijk ontplofte opnieuw. 

SPROOKJE EINDIGT 
In de kwartfinale eindigde het be-
kersprookje van DMHC. In Leider-
dorp kwam de cupfighter weder-
om snel op 2-0, maar ditmaal
lukte het de Dordtse ploeg niet
om de voorsprong vast te hou-
den. Eersteklasser Alecto boog de
achterstand om in een 3-2 zege. 

“Het was een geweldig en bizar
bekeravontuur,” aldus Rolf. “Van
spanning hadden we totaal geen
last. Nou ja, gezonde spanning
was er wel. We hadden er telkens
vooral heel veel zin in. De fans
gaven ons enorm veel energie.
Dit smaakt naar meer. Volgend
jaar gaan we voor de halve finale.
Of de titel. Wie weet!”

DORDRECHT - De heren
van DMHC zijn dit seizoen
een relatief onopvallende
middenmoter in de tweede
klasse. Maar in de Silver
Cup volgde de ene verras-
sing na de andere.
Ondanks zware tegenstan-
ders bereikte de ploeg de
kwartfinale. En pas daar
eindigde het bekersprookje
van DMHC.

Het supervette bekeravontuur van DMHC
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De grootste procentuele toename van het
aantal rookvrije verenigingen is te zien in
het district Noord-Nederland, namelijk
32%. In dit district is zowel het aantal ge-
deeltelijk rookvrije als geheel rookvrije ver-
enigingen toegenomen. 

PERCENTAGES
Hiermee heeft bijna 90% van de verenigin-
gen in Noord-Nederland een rookbeleid.
Dit geldt ook voor de districten Noord-Hol-
land en Zuid-Holland. In Midden-Nederland
liggen de percentages zelf nog hoger. In dit
district heeft bijna 95% van de verenigin-
gen een rookbeleid.

EEN ROOKVRIJE SPORT IN 2025
Deze trend past bij de ambitie om de sport
in 2025 rookvrij te maken. Dit is een van 
de afspraken uit het Nationaal Preventie-
akkoord. Om deze afspraak kracht bij te
zetten én de doelstelling te behalen, is de

campagne 'De sport wordt rookvrij. Wen er
maar aan.' gelanceerd. 

KNHB
Met een rookvrij sportterrein geeft een
sportvereniging het goede voorbeeld aan
kinderen. De vereniging draagt met alle
staf, ouders en supporters uit dat niet-
roken de norm is, waardoor kinderen min-
der snel zelf gaan roken. De KNHB heeft de
ambitie om een gezonde, sportieve leefom-
geving voor kinderen te bevorderen. Daar-

om onderstreept de bond het belang van
een rookvrije generatie en stimuleert en
ondersteunt hockeyverenigingen om rook-
vrij te worden.

SLUIT JE OOK AAN!
Wil jouw vereniging ook aan de slag met
een rookbeleid of wil je van gedeeltelijk
naar een volledig rookvrij? En kun je daar-
bij nog wel wat hulp en tips gebruiken? Op
de website sportrookvrij.nl vind je informa-
tie over hoe jouw vereniging rookvrij kan

worden. Er is een stappenplan beschikbaar
en je kunt gebruik maken van hulpmidde-
len om bij jouw leden draagvlak te creëren
voor een rookvrije sportclub. 

Ook kun je jouw vereniging via deze site of-
ficieel laten registreren als rookvrij en de
bekende rookvrijbordjes bestellen. Daar-
mee laat je aan leden en bezoekers zien dat
er op jullie vereniging niet wordt gerookt. 
Kijk voor meer informatie op www.knhb.nl.

Het aantal rookvrije hockey-
verenigingen blijft maar toenemen.
Vorig jaar is het aantal clubs dat
gedeeltelijk of geheel rookvrij is
met 10% gestegen. Van de 325 
hockeyverenigingen voert 85% 
nu een rookbeleid. 126 hockey-
clubs zijn gedeeltelijk rookvrij. 
154 hockeyverenigingen zijn in-
middels geheel rookvrij. En dat
aantal neemt nog steeds toe!

Bijna 50% van de hockeyclubs is rookvrij

foto: DMHC



Nationale SportKampen 
gaat voor Hockey!
Nationaal Sportkampen (NSK) is al jaren een begrip in Nederland als het gaat om het organiseren
van sportieve kampen voor kinderen en jongeren. De organisatie staat bekend om het aanbieden
van diverse kampen waarbij sport centraal staat, zoals rugbykampen, expadkampen met deelne-
mers uit de hele wereld en nog veel meer. Dit jaar heeft de organisatie besloten om zich geheel
te richten op het organiseren van hockeykampen. NSK is onlangs overgenomen door de eigena-
ren van Vinea Vakanties, die jarenlange ervaring hebben in de organisatie van sportieve kampen.
Dit nieuws komt na een periode van stilte vanuit de organisatie.

De nieuwe leiding is vastbesloten
om het succes van de hockeykam-
pen te behouden en het aanbod
zelfs uit te breiden. Op tal van
clubs door het hele land zullen er
hockeykampen worden georgani-
seerd tijdens de mei- en zomerva-
kantie. Dit geeft kinderen en jon-
geren de kans om hun
hockeyvaardigheden te verbeteren
en nieuwe vrienden te maken met
dezelfde interesses.

Het aanbod op hockeykampen.nl
is op dit moment al erg geva-
rieerd. Zo zijn er kampen voor alle
leeftijden en worden deelnemers
ingedeeld op ervaringsniveau. De
deelnemers krijgen tijdens de
kampen intensieve begeleiding
van professionele trainers en

coaches. Het doel van de kampen
is om zowel individuele vaardighe-
den te verbeteren, als de teamspi-
rit te versterken. Dit alles gebeurt
op een leuke en ontspannen ma-
nier.

De organisatie van de kampen
stopt aankomende periode alle
energie in verbetering van per-
soonlijke benadering. Er wordt
veel aandacht besteed aan het in-
dividu en er worden goede contac-
ten gelegd tussen deelnemers en
begeleiders. Hierdoor voelen de
deelnemers zich snel op hun
gemak en kunnen ze optimaal ge-
nieten van hun verblijf op het
kamp. Ook ouders kunnen met
een gerust hart hun kinderen
laten deelnemen aan de kampen.

De begeleiders zijn goed opgeleid
en hebben veel ervaring in het
werken met kinderen. Daarnaast
is er altijd een vaste contactper-
soon voor ouders, zodat zij op de
hoogte blijven van de activiteiten
en ontwikkelingen op het kamp.

Naast het verbeteren van hockey-
vaardigheden, bieden de kampen
ook veel recreatieve activiteiten
aan. Dit zorgt voor een afwisselen-
de en leuke vakantie voor de deel-
nemers. Zo worden er allerlei spel-
len en activiteiten georganiseerd
zoals onder meer stormbaanesta-
fette, voetballen en levend strate-
go. Ook wordt er tijd ingeruimd
om lekker te ontspannen en te ge-
nieten van het samen zijn met
teamgenoten en nieuwe vrienden.

De toekomst van NSK ziet er roos-
kleurig uit. De organisatie is voor-
lopig volledig gericht op het orga-
niseren van hockeykampen en zal
in de toekomst ongetwijfeld ver-
der groeien en uitbreiden. Voor
aankomend seizoen staat hockey
centraal en dat is voor liefhebbers
van deze sport een reden om zich
alvast aan te melden voor een van
de populaire hockeykampen.

Wil je meer informatie over de
hockeykampen of heb je vragen
over de organisatie ervan? Neem

dan gerust contact op met NSK via
telefoonnummer 035-5445330 of
stuur een e-mail naar Info@natio-
nalesportkampen.nl of neem een
kijkje op www.hockeykampen.nl. 

Kortom, voor de leukste en meest
gevarieerde vakanties en kampen
moet je bij NSK zijn. Met het uitge-
breide aanbod van hockeykampen
kan jouw kind zich lekker uitleven
en zijn hockeyvaardigheden verbe-
teren en dat allemaal in een om-
geving waar sport, ontspanning en
plezier voorop staan.

A D V E R T O R I A L



Hockey Foundation groeit door
De Hockey Foundation heeft de vleugels verder uitgeslagen. Na de
succesvolle start in 2020 zijn er inmiddels zes maatschappelijke hoc-
keyverenigingen opgericht. Te weten: Amsterdam Dynamics in Amster-
dam Zuidoost, AHC Noorderlicht in Amsterdam Noord, Hockeyclub
UNO in Utrecht Overvecht, Hockeyclub Ridderkerk, HC Den Haag en
recentelijk HC Martinus in Groningen.

Binnenkort volgen nog drie nieuwe clubs. Daarmee wordt via hockey niet alleen de
leefbaarheid in kwetsbare wijken vergroot, maar vooral voor nóg meer kinderen het
verschil gemaakt. Dichtbij de plek waar ze opgroeien. 

10.000 KINDEREN
De Hockey Foundation is een gezamenlijk, maatschappelijk initiatief van Rabobank en
de KNHB. Met dit initiatief willen beide partijen hockey nóg toegankelijker maken,
voor iedereen. Hiermee richten zij zich op wijken met een traditioneel lagere sportpar-
ticipatie. Het doel is om in tien jaar 30 nieuwe hockeyclubs op te richten, zodat nog
eens 10.000 kinderen in verenigingsverband kunnen sporten.

Kijk voor meer info op hockeyfoundation.nl.

Voor seniorenteams vanaf de Promotie-
klasse start de competitie op zondag 10
september. De jeugdteams beginnen
een week eerder, op zaterdag 2 septem-
ber. De eerste seizoenshelft loopt door
tot het weekend van 25/26 november. 

Daarna volgt de winterstop. De zaalcom-
petities beginnen in het weekend van 2
en 3 december. De herstart van de veld-
competitie staat gepland in het weekend
van 2 en 3 maart 2024. De laatste regu-
liere competitiespeelronde wordt ge-
speeld in het weekend van 15 en 16
juni. 

HOOFDKLASSES
De clubs in de Tulp Hoofdklasse Dames
en Heren beginnen op een latere datum
aan het seizoen. Dit heeft alles te maken
met het Europees Kampioenschap Hoc-

key 2023. Het toernooi wordt van 18-27
augustus gespeeld in het Duitse Mön-
chengladbach. 

Daarom start de Tulp Hoofdklasse Hoc-
key bij zowel de Dames als Heren in het
weekend van 23/24 september. De
Heren spelen de laatste competitieron-
de voor de winterstop in het weekend
van 25/26 november. De Dames stop-
pen een week eerder, in het weekend
van 18/19 november. 

Na de winterstop worden de eerste
wedstrijden weer gespeeld in het week-
end van 9/10 maart De laatste speelron-
de staat in het weekend van 11 en 12
mei op het programma. Een week later
beginnen de play-offs. 

UTRECHT -  Het hockeyseizoen is bijna ten einde. En dat betekent
dat over enkele maanden de nieuwe competities starten. De
KNHB heeft inmiddels de speeldagenkalenders voor het seizoen
2023/2024 in concept vastgesteld. 

Speeldagenkalender 
seizoen 2023/2024 

ALGEMEEN

02 SEPTEMBER: start competitie jeugdteams
10 SEPTEMBER: start competitie senioren
23 SEPTEMBER: start Tulp Hoofdklasses
02/03 MAART: herstart senioren en jeugd
09/10 MAART: herstart Tulp Hoofdklasses

18 EN 20 MEI 2024: halve finales Dames en Heren
25 EN 26 MEI 2024: finalerondes Dames en Heren 
29 EN 30 MEI 2024: heenwedstrijden Play-outs
01 EN 02 JUNI 2024: terugwedstrijden Play-outs

Alle kalenders en speeldagen vind je op www.knhb.nl.

DATA SEIZOEN 2023/2024

DATA PLAY-OFFS EN PLAY-OUTS HOOFDKLASSE

A D V E R T O R I A L

Bestek-44 advies en engineering bv
Met haar schat aan ervaring en haar onalledaagse werkwijze is Bestek-44 uitgegroeid
tot een toonaangevende speler in de afbouw van plafonds en wanden.

Het bureau heeft zich gespecialiseerd in advies, management en directievoering in de afbouw, 
met maar één doel voor ogen: de faalkosten omlaag brengen. 

Die zijn in de afbouw nog steeds schrikbarend
hoog. Met percentages tussen de 10 en 20%
en soms zelfs nog méér. Oorzaak? 

Gebrekkige voorbereiding.

www.bestek-44.nl 

Schema afbouw
SCHEMA AFBOUW is een jong en professioneel afbouwbedrijf, maar wel met een rijke

historie. De eigenaren hebben bij elkaar 50 jaar ervaring in de afbouw.

Vakkundig, innovatief en verregaand geautomatiseerd verzorgt het bedrijf afbouw-

projecten in met name de utiliteitsbouw. Zorgen dat een werk op schema loopt zit in

de naam én in het DNA.

SCHEMA AFBOUW ontwikkelde eigen software- en autocad-applicaties. Daarmee kunnen ze snel en
inzichtelijk de opzet voor plafonds en wanden maken. Eén druk op de knop levert vervolgens een
nauwkeurig overzicht van de materialen die nodig zijn. Zo zijn de kosten snel inzichtelijk en kan er
uiterst efficiënt en duurzaam met materiaal worden omgegaan.

Aan SCHEMA AFBOUW is een flexibele schil van zeer ervaren monteurs en vaklieden verbonden.
Een vaste club, die elkaar van haver tot gort kennen. Gezamenlijk nemen ze de opdrachtgever veel
werk uit handen. Van het voorbereidend proces tot aan de oplevering. SCHEMA AFBOUW 
coördineert alle acties en zorgt voor een perfecte uitvoering van de afbouwwerkzaamheden.

www.schema-afbouw.nl 
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Al negen seizoenen is Luuk Spren-
gers hoofdcoach van OMHC. Het is
naast Capelle de enige club waar
hij als hoofdcoach werkzaam is ge-
weest. Na vier seizoenen nam hij
kort afscheid, om twee jaar later
weer terug te keren.

“Het voelde toen goed om even ie-
mand anders voor de groep te zet-
ten,” blikt Luuk terug. “Na twee jaar
maakte het team een transforma-
tie door en stond er vrijwel een
nieuwe spelersgroep. Toen heb ik
de handschoen weer opgepakt en
zijn we weer gaan bouwen.”

PLEZIER EN PASSIE
Ieder jaar evalueert Luuk met de
spelersgroep en het bestuur of er
nog steeds een goede klik is. Hij

legt zijn oor in de winter te luister.
“Ik probeer kritiek te verzamelen
en stel de vraag of het nog steeds
een goede match is. Ik ga bij me-
zelf te rade of ik er nog plezier in
heb en met passie kan coachen.
Vooralsnog worden die vragen tel-
kens met 'ja' beantwoord.”

VERHUIZING
Voordat Luuk coach was, speelde
hij bij Capelle. Destijds nog een ge-
renommeerde eersteklasser. Ver-
volgens was hij twee jaar hoofd-
coach van Heren 1. Nadat hij
verhuisde naar Nesselande, meld-
de hij zich aan bij Ommoord. “Ik
raakte direct betrokken bij de club.
Mijn kinderen zijn gestopt met
voetballen en werden ook lid van
OMHC.”

COACH EN VADER
Inmiddels spelen de twee talent-
volle zoons, Jesse (19) en Liam (17)
bij vader Luuk in het eerste team.
“Dat was natuurlijk even wennen,”
zegt Luuk. “Je moet afwisselen in je
vaderrol en coachrol. Praat je als
vader tegen ze of als coach? Die
grens is niet altijd even scherp,
maar vooralsnog gaat het goed. En
ja, dat vinden zij ook. Thuis noe-
men ze me 'pa' en als ze op het
veld staan, zeggen ze net als alle
andere spelers 'Luuk'.”

KRITISCH
Luuk wist dat hij onder een ver-
grootglas zou komen te liggen toen
zijn zoons de overstap maakten
naar heren 1. “Ik heb dat ook direct
bespreekbaar gemaakt. Toch denk
ik niet dat mijn jongens er veel pro-
fijt van hebben hoor. Ik ben eerder
een kritische vader dan een 'ik-ver-
bloem-alles-vader'. Bovendien zijn
ze beiden behoorlijk talentvol. Ze
speelden in de jeugd van Rotter-
dam, dus gelukkig is het ook geen
discussie dat ze bij het team zitten.”

SELECTIE MET POTENTIE
Ondertussen gaat Luuk vrolijk door
bij Ommoord. “Ik ben geen brood-
trainer. Het is mijn passie en ont-
spanning. Ik werk op basis van ple-
zier en dat is er nog steeds.
Bovendien hebben we een selectie
waar nog veel rek in zit. We draai-
en nu een prima seizoen in de
middenmoot. We mogen ervan
dromen om langzaam richting de
top-3 te groeien.”

ROTTERDAM - Luuk Sprengers begint na de zomer aan
zijn tiende seizoen als coach van de heren van OMHC.
Inmiddels spelen zijn zoons Liam en Jesse ook in het
vaandelteam. 

Thuis noemen ze

me 'pa', op het veld

is het 'Luuk'
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